
Fra: Leif Arne Økland <lo799@kyrkja.no>
Sendt: 16.06.2023 14:00:39
Til: Berit Karin Rystad <berit.karin.rystad@fedje.kommune.no>
Emne: SV: Kontor i Hjertebanken 

Hei

Frykta utfallet av denne saka.
Eg må få drøfta med Au og Evy og koma tilbake til deg så snart det let seg gjera.
Vi har nokre alternative forslag som trengs å drøftast internt.
Slik eg ser det er gamle kommunehuset uaktuelt.

Mvh

Leif Arne

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Berit Karin Rystad <berit.karin.rystad@fedje.kommune.no> 
Sendt: fredag 16. juni 2023 13.27
Til: Leif Arne Økland <lo799@kyrkja.no>
Emne: Kontor i Hjertebanken 

Hei 
I går vedtok kommunestyret å ikke bygge om Hjertebanken. 
For å løse situasjon med kontor til nye medarbeidere så treng Eg kontoret som soknet disponerer.
Eg må difor be om at de finn andre lokaler innan 1 september.
Eg skal sjå om det er noko ledig kontor på skulen som me kan disponere men vi må uansett bruke kommunehuset 
framover.
Eg tenkjer at løysinga med bedehuset er den beste, alternativet er slik Eg ser det kommunehuset. 
Kan du gi meg en tilbakemelding på dette?
Helsing Berit 
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